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Onderwerp 

Antwoord van Gedeputeerde Staten op schriftelijke vragen 

 

 

Van het lid : J. Wolters Gregório 

Fractie : SP 

Inzake : Mogelijke verkoop of sluiting van productielocatie Sabic op Chemelot 

 

 

Vraag 1.  

Is het college het met de SP eens dat verkoop aan internationale investeerders of 

sluiting van deze productielocatie onwenselijk is? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord. 

Op 13 juni 2024 heeft ons College de propositie ‘Limburgs bod voor een duurzaam Chemelot’ 

aangeboden aan het Rijk. Deze propositie hebben wij opgesteld met steun van de gemeenten Sittard-

Geleen en Stein en met input van vier toonaangevende ondernemingen op Chemelot (SABIC, AnQore, 

Fibrant en OCI). De propositie is een belangrijke mijlpaal in de inspanningen van de regio om de 

verduurzaming van Chemelot te versnellen en daarmee de waarde van Chemelot, waaronder de 

werkgelegenheid, van het industriepark voor Limburg en Nederland te behouden en te versterken. 

 

Vraag 2.  

Op welke wijze probeert de provincie een mogelijke verkoop of sluiting van Sabic op 

Chemelot te voorkomen? 

 

Antwoord. 

Zoals u hierboven aangeeft is het krantenartikel gebaseerd op geruchten ofwel speculaties. Deze 

speculaties zijn noch door SABIC, noch door het ministerie van KGG bevestigd. Wij vinden het 

dientengevolge dan ook niet opportuun op speculaties te reageren. Zoals reeds aangegeven zetten wij 

ons via het ‘Limburgs bod voor een duurzaam Chemelot’ in voor behoud en versterking van Chemelot. 
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Vraag 3.  

Heeft Chemelot een plan B scenario mocht de Sabic locatie onverhoopt definitief 

gesloten worden, en op welke manier is de provincie daar ondersteunend in? 

In het artikel in De Limburger wordt aangegeven dat, hoewel Sabic nog geen exacte 

cijfers heeft bevestigd, wordt verwacht dat een verkoop of sluiting van Europese 

activiteiten aanzienlijke gevolgen zal hebben voor de werkgelegenheid naast de al 

eerder door Sabic aangekondigde herstructurering waarbij ongeveer 1050 banen in 

Europa zouden verdwijnen. 

 

Antwoord. 

Zoals aangegeven vinden wij het niet opportuun te reageren op speculaties. Zie ook de antwoorden op 

vraag 1 en 2. 

 

Vraag 4.  

Heeft het college een beeld om hoeveel banen het in Limburg gaat bij de 

aangekondigde herstructurering, een mogelijke doorverkoop of zelfs sluiting? 

 

Antwoord. 

Zoals aangegeven vinden wij het niet opportuun te reageren op speculaties. Zie ook de antwoorden op 

vraag 1 en 2. 

 

Vraag 5.  

Wat betekent een mogelijke verkoop of sluiting van deze productielocatie van Sabic 

voor de realisatie van de gebiedsvisie Chemelot en de aantrekkelijkheid van de site 

voor al aanwezige bedrijven? 

 

Antwoord. 

Zie de antwoorden op de vragen 1 tot en met 3. 

 

Vraag 6.  

Welke andere risico’s ontstaan er voor de uitvoering van provinciaal beleid door een mogelijke verkoop of 

sluiting? 

 

Antwoord. 

Zie de antwoorden op de vragen 1 tot en met 3. 

 

Vraag 7.  

Vindt de provincie een overname van de Chemelot locatie van Sabic door private equity en/of 

buitenlandse bedrijven wenselijk in het licht van onze economische (on)afhankelijkheid? 

 

Antwoord. 

Investeringen in de Limburgse economie en werkgelegenheid juichen wij toe. Zeker door bedrijven die 

dat, in lijn met het Limburgs bod voor een duurzaam Chemelot, op een toekomstbestendige duurzame 

wijze doen. 
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Vraag 8.  

Welke investeringen heeft de provincie gedaan in de productielocatie van Sabic op 

Chemelot die met een mogelijke verkoop of sluiting in rook kunnen opgaan, 

uitgesplitst naar: 

- Wat is de hoogte van de verstrekte subsidie? 

- Met welk doel is de subsidie verstrekt? 

- Onder welke voorwaarden is de subsidie verstrekt? 

Als het niet mogelijk is om financiële gegevens openbaar te delen dan willen we deze 

graag vertrouwelijk inzien. 

 

Antwoord. 

Wij hebben geen investeringen gedaan in de productielocatie van SABIC. 

 

Vraag 9.  

Kan het college een overzicht geven van alle overheidsinvesteringen die in de 

afgelopen 5 jaar in Sabic zijn gedaan? (EU, NL, LI) 

 

Antwoord. 

Navraag bij RVO heeft geleerd dat er in die periode in totaal ca. € 28 mln door RVO aan subsidie 

instrumenten rechtstreeks aan het bedrijf Sabic is gecommitteerd. Een deel van deze subsidies is voor 

projectpartners bestemd. Niet alle gecommitteerde bedragen zijn ook uitbetaald. Het feitelijke bedrag 

waarmee Sabic rechtstreeks is ondersteund, zal dus lager liggen. De grootste bedragen daarbinnen 

betreffen:  

1. Uit de Subsidie Demonstratie Energie- en Klimaatinnovatie (DEI+) is circa € 12 miljoen 

gecommitteerd aan SABIC Plastic Energy Advanced Recycling B.V. en een partner in 2020. 

2. Vanuit de Subsidieregeling Indirecte Kostencompensatie ETS, is over de genoemde periode in totaal 

€ 14,3 miljoen verstrekt. Dit gaat om compensatie voor hoge elektriciteitskosten, vanwege 

emissiekosten die door elektriciteitsproducenten worden doorberekend aan de eindgebruiker.  

3. Ook werd € 1,9 miljoen aan overige subsidies gecommitteerd.  

 

Daarnaast neemt Sabic deel aan projecten waarvoor projectpartners subsidie gecommitteerd hebben 

gekregen, waaronder een project waarvoor circa € 7,5 miljoen is gecommitteerd uit het groeifonds 

Circulair Plastics NL. Sabic ontvangt binnen deze projecten zelf slechts ten dele of geen subsidie. 
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1 Sabic overweegt verkoop Europese chemiefabrieken, inclusief productielocatie op Chemelot | De Limburger 

 
Aan het College van Gedeputeerde Staten 
Provincie Limburg  
Postbus 5700 
6202 MA Maastricht 

 
        Maastricht, 13-5-2025 
 

 
 
Betreft Schriftelijke vragen inzake de mogelijke verkoop of sluiting van productielocatie Sabic op 
Chemelot 
 
 
Geacht College, 
 
Vanochtend hebben wij in De Limburg1 kunnen lezen dat Sabic de mogelijkheid aan het 
onderzoeken is om haar Europese chemiefabrieken waaronder de productielocatie op Chemelot 
te verkopen of mogelijk zelfs te sluiten.  
 
Chemelot is een industriecluster van nationaal belang. Het overgrote deel van de bedrijven is in 
handen van buitenlandse bedrijven wat ons in geopolitieke context kwetsbaar maakt. Sabic 
verhuisde eerder al haar hoofdkantoor naar Amsterdam. De SP en andere partijen stelden hier 
eerder al schriftelijke vragen over (nummer 3743). 
 
Als SP maken we ons op basis van deze geruchten grote zorgen over de toekomst van onze 
basis industrie in Nederland, maar ook over de economie in Limburg. Is het gerucht voor verkoop 
of sluiting van de Sabic fabrieken het begin van het einde van Chemelot en alle ambities om te 
bewegen naar een groene industrie? Kijken we naar een verloren investering aan buitenlandse 
multinationals, die na een kapitaal impuls door middel van subsidies nu alsnog dreigen te 
vertrekken?  
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij onderstaande vragen aan het college: 
 
 

1. Is het college het met de SP eens dat verkoop aan internationale investeerders of 
sluiting van deze productielocatie onwenselijk is? Zo nee, waarom niet?  
 

2. Op welke wijze probeert de provincie een mogelijke verkoop of sluiting van Sabic op 
Chemelot te voorkomen? 
 

3. Heeft Chemelot een plan B scenario mocht de Sabic locatie onverhoopt definitief 
gesloten worden, en op welke manier is de provincie daar ondersteunend in? 
 
In het artikel in De Limburger wordt aangegeven dat, hoewel Sabic nog geen exacte 
cijfers heeft bevestigd, wordt verwacht dat een verkoop of sluiting van Europese 
activiteiten aanzienlijke gevolgen zal hebben voor de werkgelegenheid naast de al 
eerder door Sabic aangekondigde herstructurering waarbij ongeveer 1050 banen in 
Europa zouden verdwijnen. 

https://www.limburger.nl/economie/sabic-overweegt-verkoop-europese-chemiefabrieken-inclusief-productielocatie-op-chemelot/66734160.html


 
4. Heeft het college een beeld om hoeveel banen het in Limburg gaat bij de 

aangekondigde herstructurering, een mogelijke doorverkoop of zelfs sluiting?  
 

5. Wat betekent een mogelijke verkoop of sluiting van deze productielocatie van Sabic 
voor de realisatie van de gebiedsvisie Chemelot en de aantrekkelijkheid van de site 
voor al aanwezige bedrijven?  

 
6. Welke andere risico’s ontstaan er voor de uitvoering van provinciaal beleid door een 

mogelijke verkoop of sluiting?  
 

7. Vindt de provincie een overname van de Chemelot locatie van Sabic door private 
equity en/of buitenlandse bedrijven wenselijk in het licht van onze economische 
(on)afhankelijkheid?  

 
8. Welke investeringen heeft de provincie gedaan in de productielocatie van Sabic op 

Chemelot die met een mogelijke verkoop of sluiting in rook kunnen opgaan, 
uitgesplitst naar:  
- Wat is de hoogte van de verstrekte subsidie? 
- Met welk doel is de subsidie verstrekt? 
- Onder welke voorwaarden is de subsidie verstrekt?  
 
Als het niet mogelijk is om financiële gegevens openbaar te delen dan willen we deze 
graag vertrouwelijk inzien.  
 

9. Kan het college een overzicht geven van alle overheidsinvesteringen die in de 
afgelopen 5 jaar in Sabic zijn gedaan? (EU, NL, LI) 
 

 
 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.  
 
Met strijdbare groet,  
 
Jorge Wolters Gregório 




